



JUN 01 1983

NOTICE OF TEMPORARY APPROVAL

AVIS D'APPROBATION TEMPORAIRE

BY AUTHORITY OF THE MINISTER OF CONSUMER AND CORPORATE AFFAIRS PURSUANT TO SUBSECTION 3(2) OF THE WEIGHTS AND MEASURES ACT' AND IN CONSIDERATION OF AN APPLICATION AND INFORMATION SUBMITTED BY:

CONFORMÉMENT AUX POUVOIRS CONFÉRÉS AU MINISTRE DE LA CONSOMMATION ET DES CORPORATIONS AU PARAGRAPHE 3(2) DE LA LOI SUR LES POIDS ET MESURES ET APRÈS ÉTUDE DE LA DEMANDE ET DE L'INFORMATION DÉPOSÉES PAR:

Tokheim Corporation
P.O. Box 360
1600 Wabash Avenue
Fort Wayne, Indiana
USA 46801

Tokheim Corporation
P.O. Box 360
1600 Wabash Avenue
Fort Wayne, Indiana
USA 46801

RESPECTING THE TYPE OF DEVICE DESCRIBED IN PART I HEREOF, TEMPORARY APPROVAL IS HEREBY GRANTED FOR USE OF THAT TYPE OF DEVICE IN TRADE, IN ACCORDANCE WITH THE SAID ACT AND SUBJECT TO THE TERMS AND CONDITIONS SPECIFIED IN PART II HEREOF.

CONCERNANT LE TYPE D'APPAREIL DÉCRIT A LA PARTIE I CI-DESSOUS, UNE APPROBATION TEMPORAIRE EST ACCORDÉE DANS LE COMMERCE DE CE TYPE D'APPAREIL, CONFORMÉMENT A LADITE LOI ET SOUS RÉSERVE DES CONDITIONS PRÉCISÉES A LA PARTIE II CI-DESSOUS.

PART I - DESCRIPTION AND TYPE OF DEVICE

PARTIE I - DESCRIPTION DE L'APPAREIL

Type of Device: Double-case volumetric steel meter.

Appareil: Débitmètre en acier avec carter à double parois.

<u>MODEL NO.</u> <u>No. de modèle</u>	<u>SIZE</u> <u>Dimension</u>	<u>CAPACITY</u> <u>Capacité</u> LPM	<u>PRESSURE</u> <u>Tension</u> psig	<u>OUTER CASE</u> <u>Carter extérieur</u>
2415-30	3"	265-1325	150	STEEL/acier

These dual case meters feature a fabricated steel housing with stainless steel, ferrous and non-ferrous internals and Buna N gaskets. They can be operated in either horizontal or vertical installations.

Ces débitmètres à double parois sont fabriqués d'un carter en acier dont l'intérieur peut être en acier inoxydable, ferreux, non ferreux et avec des joints d'étanchéité en Buna N. Ils peuvent fonctionner soit en position horizontale ou verticale.

Application: For alcohols and various blends thereof.

Utilisation: Pour alcools et différentes compositions d'alcools.

.../2

PART II - TERMS AND CONDITIONS

Purpose of Use: Use in trade is permitted for the purposes of metering and measuring of alcohols and various blends thereof.

Manner of Use: Use in trade is permitted in accordance with sound measurement practice and with instructions for use provided by the manufacturer.

Specifications for Installation and Use: Installation and use for one device is permitted only at: Ontario Paper Company, Thorold, Ontario. For the duration of this temporary Approval a maximum of ten (10) devices may be allowed. However, written authorization is required for each device before installation is allowed to the applicant. Such authorization must be issued by the undersigned in consultation with the appropriate Regional Office of the Department of Consumer and Corporate Affairs.

Required Markings: Markings shall be shown on all devices of the type described in Part I hereof in accordance with the applicable requirements of the Weights and Measures Regulations.

PARTIE II - CONDITIONS

Utilisation: L'utilisation commercial est autorisée aux fins de distribution, du mesurage d'alcools et de différentes compositions d'alcools.

Modalité d'utilisation: L'utilisation commerciale est autorisée selon les pratiques établies dans le domaine de la mesure et selon le mode d'emploi fourni par le fabricant.

Spécifications pour l'installation et l'utilisation: L'installation et l'utilisation d'un seul appareil est permis à: Ontario Paper Company, Thorold, Ontario. Un maximum de 10 débitmètres est permis pour la durée de cet avis temporaire. Néanmoins, une autorisation écrite est requise pour chaque unité avant que son installation soit permis. Pareil autorisation doit être émise par le soussigné en consultation avec le Bureau Régional pertinent du Ministère de la Consommation et des Corporations.

Inscription prescrites: Tous les appareils du type décrit à la Partie I ci-dessus devront porter les inscriptions pertinentes prescrites par le règlement sur les poids et mesures.

PART II - Terms and Conditions

Other Terms and Conditions: Unless its extension is authorized in writing by the undersigned, this temporary approval expires December 31, 1983, or upon approval being granted or denied pursuant to subsection 3(1) of the Weights and Measures Act, whichever occurs first. Upon expiry of this temporary approval, all devices which have been installed for use in trade under its authority shall be removed from service or if approval has been granted pursuant to subsection 3(1) of the said Act, shall be modified as necessary to conform to all terms and conditions specified in that approval. Prior to any sale of devices of the type described in Part I hereof, all of the foregoing terms and conditions shall be made known by the seller in writing to the purchaser.

Autres conditions: A moins que le sous-signé n'autorise par écrit une prolongation, la présente approbation temporaire demeure en vigueur jusqu'au 31 décembre 1983 ou, jusqu'au moment où l'approbation est, soit accordée, soit refusée, conformément au paragraphe 3(1) de la Loi sur les poids et mesures, la première des deux échéances à survenir. Tous les appareils qui ont été installés aux fins d'utilisation commerciale en vertu des présentes, devront être retirés du service ou, si une approbation définitive est accordée conformément au paragraphe 3(1) de ladite Loi, tous les appareils devront subir les modifications précisées dans les conditions d'approbation définitives lors de l'expiration de la présente approbation temporaire. Préalablement toute vente d'un appareil du type décrit à la Partie I ci-dessus, le vendeur devra faire connaître par écrit à l'acheteur toutes les conditions susmentionnées.

Reference No.: G6953-T168-18

No. de référence: G6953-T168-18


W.R. Virtue

Chief
Legal Metrology Laboratories

Chef
Laboratoires de la Métrologie légale

JUN 01 1983